深圳市帕骐电子科技有限公司

产品部-10新品上架描述表 VM0403B
1.Key Features

（Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point ）

1.2 meter cord with a universal 3.5 mm jack which supports a wide range of mobile devices, multimedia devices, computing and gaming devices.

Foldable design for portability makes the corded headphones easy to put into your package and take along anywhere.

40 mm driver units of the on ear headphones deliver full, balanced sound for a complete listening experience from 20 - 20KHz.
Added over the ear padded soft cushion offers superior comfort, providing you with superior audio experience.

Lightweight design enables you to enjoy your music.
Technical Specification

Impedance: 32 ohm
Frequency range(Hz): 20~20KHz
Sensitivity(dB/mW): 90 dB±3dB @ 1KHz
Rated/Max input power(mW): 300mW
Weight(g): 170g (Approx.)
Cord length(cm): 120cm

Color box size：24 *15.5 *4.4 mm
Instruction 
Package

1* Headphone 
Reference Link

CH05-HP001B, B074M6DL78 (美), B00NJ2M33I（美）

1.产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）
1.2米线，通用3.5毫米插孔，支持多种移动设备，多媒体设备，电脑和游戏设备。

可折叠式的设计，让有线耳机便于随身携带。

40 mm 动圈式扬声器耳机提供完整，平衡的声音，可提供20 - 2KHz的聆听体验。

耳垫软垫提供卓越的舒适性，为您提供优质的音频体验。

超轻的设计让您可以轻松享受音乐。  
参数

电阻：32 ohm
频率范围（Hz）：20〜20KHz

灵敏度（dB / mW）：90 dB±3dB @ 1KHz

额定/最大输入功率（mW）：300mW

重量（g）：170 g

线长（cm）：120 cm

彩盒尺寸：24 *15.5 *4.4 mm

3. 安装/使用说明
4.包装清单

有线耳机-------------------------------------------------------------1个；

5.参考链接

